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Z A P I S N I K 
 

 sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Orehovica, održane 18.03.2019. godine u 
Općinskoj vijećnici s početkom u 19.00 sati. 
  
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Orehovica Marko Hunjadi 
pozivom KLASA: 021-05/19-01/07, URBROJ: 2109/22-02-19-1, od 11.03.2019. godine. 
 
 Nazočni vijećnici: Erika Baranašić, Goran Ivačić, Želimir Halić, Marko Hunjadi, 
Dragutin Klobučarić, Ivan Krčmar, Zlatko Orsag, Nikola Panić i Branko Sušec. 
 Nisu nazočni vijećnici: Miroslav Bezek, Nadica Bogdan, Nikola Bukal, Dražen Husić, 
Josip Katanović i Dalibor Kukovec. 
 Sjednici još prisustvuju: Općinski načelnik Općine Orehovica Franjo Bukal, zamjenik 
Općinskog načelnika Općine Orehovica iz pripadnika romske nacionalne manjine Marko Balog, 
pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Općine Orehovica Nikola Špikić, stručni suradnik za 
financije i proračun Općine Orehovica Renata Božek i predsjednik VMO Orehovica Branko 
Horvat. 
 Predstavnici medija: Bojana Španiček Kanoti iz Lista Međimurje, 
             Siniša Obadić iz Međimurskih novina. 
 Zapisničar: Nikola Špikić. 
 
 Sjednicu je otvorio i vodio predsjednik Općinskog vijeća Općine Orehovica Marko 
Hunjadi. Pozdravio je sve prisutne, utvrdio da na sjednici prisustvuje 9 od 15 vijećnika, da 
postoji kvorum, te da će sveo dluke donesene na ovoj sjednic ibiti pravovaljane. 
 
 Nakon utvrđivanja kvoruma predsjedavajući je otvorio aktualni sat u trajanju od 45 
minuta. 
 

Aktualni sat 
 

 Predsjedavajući otvara aktualni sat u trajanju od 45 minuta. 
 Za riječ se javio vijećnik Zlatko Orsag koji je postavio pitanje načelniku Franji Bukalu 
što se planira sa pristupnom cestom koja spaja naselje Vulariju sa magistralom uz kanal. 



 Načelnik se zahvaljuje na pitanju te pozdravlja sve prisutne. Objašnjava da je odmah 
nakon zadnje sjednice Općinskog vijeća bio 07.01.2019.g. poslan dopis Općini Trnovec 
Bartolovečki, te da je zajedno sa pročelnikom JUO Općine Orehovica 11.01.2019.g. bio na 
sastanku u Trnovcu u vezi projekta ,,Jezerčica’’, čiji sastavni dio je i ta cesta. Kazao je kako su 
obje Općine zaintersirane za proširenje projekta ,,Jezerčica’’, što bi se prijavilo na Interreg V-A 
Mađarska-Hrvatska, te da su u potrazi za partnerom, a što se tiče ceste, postoji interes obiju 
strana da se uredi, ali će se morati prilagoditi tom projektu. S obzirom na to, zaključuje da će ta 
cesta jedino moći biti nerazvrstana cesta. 
 Zlatko Orsag se zahvalio na odogovoru. 
 Daljnjih pitanja i rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključio aktualni sat. 
 
 Po zaključenju aktualnog sata predsjedavajući je predložio Dnevni red koji su vijećnici 
primili uz poziv. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prihvaćanje zapisnika sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Orehovica, 
2. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju proračuna za 2018. godinu, 
3. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu, 
4. Donošenje Odluke o rasporedu sredstava na žiro računu Općine Orehovica sa 31.12.2018. 

godine, 
5. Donošenje Odluke o prihvaćanju rezultata popisa inventurne komisije od 31.12.2018 

godine, 
6. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu, 
7. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje uređaja i 

objekatakomunalne infrastrukture za 2018. godinu, 
8. Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Orehovica za 2019. godinu, 
9. Donošenje Odluke o komunalnom redu; 
10. Donošenje Odluka o komunalnim djelatnostima Općine Orehovica koje se obavljaju na 

temelju ugovora o povjeravanju komunalnih djelatnosti, 
11. Donošenje Odluke o  povjeravanju komunalnih poslova sistemske deratizacije na 

području Općine Orehovica, 
12. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

Općine Orehovica za 2018. godinu; 
13. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvještaja o radu sektora operative ČAKOM-a u 

2018. godini; 
14. Donošenje Odluke o visini paušalnog poreza; 
15. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustroju i unutarnjoj organizaciji 

JUO Orehovica; 
16. Donošenje Odluke o odori i službenoj iskaznici komunalnog redara Općine Orehovica; 
17. Donošenje Odluke o prihvaćanju financijskog izvješća i izvješća o radu za 2018. godinu i 

Plana rada i financijskog plana za 2019. godinu: 
a) Dobrovoljno vatrogasno društvo Orehovica, 
b) Dobrovoljno vatrogasno društvo Podbrest, 



c)   Dobrovoljno vatrogasno društvo Vularija  
 

 
18. Izvješća: 

a) Izvješće o radu načelnika Općine Orehovica za razdoblje od 01.12.2018. do 
11.03.2019.  godine, 
b) Izvješće o aktivnostima komunalnog redara, 
c) Izvješće o naslijeđenim nekretninama u vlasništvu Općine Orehovica, 

19. Informacije: 
a) Informacije o stanju sigurnosti za studeni 2018. godine, prosinac 2018. godine, siječanj 
2019. godine 
b) Odgovor Metss d.o.o. i TP Varaždin d.o.o. na poziv na sastanak u svrhu nalaženja, 
zajedničkog rješenja za neradnu nedjelju i blagdane. 

20. Razno. 
 

 Prije početka glasovanja predsjedavajući je predložio izmjenu naziva točke 13. 
predloženog dnevnog reda, a koja glasi: Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 
ČAKOM-a za 2018. Godinu. 
 Pristupilo se glasovanju predloženoj izmjeni i dopuni dnevnog reda.  
 Predložena izmjena i dopuna dnevnog reda je usvojena jednoglasno. 
 
 Nakon usvajanja izmjene i dopune, izmijenjeni i dopunjeni dnevni red je sljedeći: 
 

IZMIJENJENI I DOPUNJENI DNEVNI RED 
 

1. Prihvaćanje zapisnika sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Orehovica, 
2. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju proračuna za 2018. godinu, 
3. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu, 
4. Donošenje Odluke o rasporedu sredstava na žiro računu Općine Orehovica sa 31.12.2018. 

godine, 
5. Donošenje Odluke o prihvaćanju rezultata popisa inventurne komisije od 31.12.2018 

godine, 
6. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu, 
7. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje uređaja i 

objekatakomunalne infrastrukture za 2018. godinu, 
8. Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Orehovica za 2019. godinu, 
9. Donošenje Odluke o komunalnom redu; 
10. Donošenje Odluka o komunalnim djelatnostima Općine Orehovica koje se obavljaju na 

temelju ugovora o povjeravanju komunalnih djelatnosti, 
11. Donošenje Odluke o  povjeravanju komunalnih poslova sistemske deratizacije na 

području Općine Orehovica, 
12. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

Općine Orehovica za 2018. godinu; 
13. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu ČAKOM-a za 2018. godinu; 



14. Donošenje Odluke o visini paušalnog poreza; 
15. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustroju i unutarnjoj organizaciji 

JUO Orehovica; 
16. Donošenje Odluke o odori i službenoj iskaznici komunalnog redara Općine Orehovica; 
17. Donošenje Odluke o prihvaćanju financijskog izvješća i izvješća o radu za 2018. godinu i 

Plana rada i financijskog plana za 2019. godinu: 
a) Dobrovoljno vatrogasno društvo Orehovica, 
b) Dobrovoljno vatrogasno društvo Podbrest, 
c)   Dobrovoljno vatrogasno društvo Vularija  

18. Izvješća: 
a) Izvješće o radu načelnika Općine Orehovica za razdoblje od 01.12.2018. do 
11.03.2019.  godine, 
b) Izvješće o aktivnostima komunalnog redara, 
c) Izvješće o naslijeđenim nekretninama u vlasništvu Općine Orehovica, 

19. Informacije: 
a) Informacije o stanju sigurnosti za studeni 2018. godine, prosinac 2018. godine, siječanj 
2019. godine 
b) Odgovor Metss d.o.o. i TP Varaždin d.o.o. na poziv na sastanak u svrhu nalaženja, 
zajedničkog rješenja za neradnu nedjelju i blagdane. 

20. Razno. 
 
 

Ad. 1. Prihvaćanje zapisnika sa 11. Sjednice Općinskog vijeća Općine Orehovica 
 

 Predsjedavajući je otvorio raspravu glede točke 1., prihvaćanje zapisnika sa 11. Sjednice 
Općinskog vijeća Općine Orehovica. 
 Zapisnik sa 11. Sjednice Općinskog vijeća Općine Orehovica prihvaćen je jednoglasno. 
 
 
Ad. 2. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju proračuna za 2018. Godinu 

 
 Po prihvaćanju zapisnka prešlo se na 2. točku Donošenje Odluke o prihvaćanju izvještaja 
o izvršenju proračuna za 2018. godinu. 
 Načelnik Općine Orehovica započinje svoje obrazalaganje konstatacijom da je 
11.03.2019. godine predsjedniku Općinskog vijeća Općine Orehovica bio predan izvještaj o 
izvršenju proračuna za 2018. godinu. Nastavlja konstatiranjem da Općina Orehovica nikada do 
sad nije ostvarila takve primitke kao 2018. godine, iznos od 7.980.545,91 kn, odnosno 102.76 % 
ostvarenja godišnjeg plana, odnsono 137,51 % ostvarenja promatranog obračunskog razdoblja u 
2017. godini. Ustvrdio je da je to najviše rezultat novog Zakona o financiranju jedinica lokalne i 
područne (regionalne) samouprave (,,Narodnenovine’’ broj 127/17), čime je Općina Orehovica 
dobila znatno više sredstava fiskalnim izravnanjem, što je imalo znatan utjecaj na višak 
poslovanja koji u 2018. godini iznosi 2.087.007,00 kn, te je 18,7 % veći nego u 2017. godini 
(1.758.388,00 kn). Istaknuo je da je vrlo zadovoljan što su se svi projekti, a posebno dovršetak 
dvorane, realizirali i platili bez ikakvog kreditnog zaduženja, te da su većinom sufinancirani iz 
proračuna EU i Republike Hrvatske putem prijava na natječaje. Što se tiče pak rashodovne 
strane, načelnik iznosi da su rashodi Općine Orehovica u 2018. godini iznosili ukupno 



7.625.992,59 kn, odnosno 80,07 % godišnjeg plana, odnosno 160,49 % promatranog 
obračunskog razdoblja u 2017.godini. Ovdje posebno ističe povećanje rashoda za zaposlene, a 
koji sada ukupno iznose 883.713,46 kn, a što je 44,20 % više nego u 2017. godini, što je rezultat 
zaposlenja pročelnika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Orehovica i komunalnog redara. U 
taj ukupni iznos je uračunato i zapošljavanje putem javnih radova koje je financirao HZZ sa 
243.257,40 kn, te za stručno osposobljavanje bez zasnivanja radnog odnosa u iznosu od 7.314,24 
kn. Što se tiče dijela proračuna koji se izdvajao za zaposlene, u 2016. godini se izdvojilo 12,5 %, 
u 2017. godini 12,6 %, a u 2018. godini 8,75 %, a što je sve ispod zakonom dozvoljenih 20 % 
ukupnog proračuna. Načelnik je time završio svoje obrazlaganje te je pozvao vijećnike na 
postavljatnje pitanja ukoliko ima nejasnoća ili potrebno što pojasniti. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Za riječ se javlja Branko Sušec koji je zadovoljan objašnjenjima te je izjavio zadovoljstvo 
popunjavanjem Jedinstvenog upravnog odjela Općine Orehovica pročelnikom i komunalnim 
redarom, čime će se znatno brže i efikasnije odrađivati poslovi. Također je naglasio i važnost 
smanjenja izdataka za zaposlene u ukupnomu djelu proračuna, što je znak dobrog rada u samoj 
Općini Orehovici. Uz to je naglasio i važnost novog Zakona o financiranju jedinica lokalne i 
područne (regionalne) samouprave po kojem Općina Orehovica znatno više prihoduje fiskalnim 
izravnanjem, što će ipak olakšati djelovanje i provođenje projekata. 
 Daljnje rasprave nije bilo pa predsjedavajući zaključuje istu i daje takav prijedlog Odluke 
o prihvaćanju izvještaja o izvršenju proračuna za 2018. godinu na glasovanje. 
 Odluka o prihvaćanju izvještaja o izvršenju proračuna za 2018. godinu je usvojena 
jednoglasno. 

 
Ad. 3. DonošenjeOdluke o raspodjelirezultata za 2018. godinu 

 
 Načelnik obrazlaže da će se viškom Prihoda od poslovanja u iznosu od 3.824.002,58 kn i 
ostvarenim viškom primitaka od financijske imovine, akoji je 0,00 kn, pokriti manjak Prihoda od 
nefinancijske imovine  u iznosu od 1.736.995,47 kn i manjak primitaka od nefinancijske 
imovine, a koji je 0,00 kn, slijedom čega će se prenesenivišak u iznosu od 2.087.007,11 kn 
utrošiti u kapitalna ulaganja. Posebno ističe da su sva sredstva koja su 2018. godine dobivena od 
ministarstava i Međimurske županije i potrošena, te su plaćene sve situacije i računi glede istih. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa predsjedavajući zaključuje istu i daje takav prijedlog Odluke o 
raspodjeli rezultata za 2018. godinu na glasovanje. 
 Odluka o raspodjeli rezultata za 2018. godinu usvojena je jednoglasno. 
 

Ad. 4. Donošenje Odluke o rasporedu sredstava na žiro računu Općine Orehovica sa 
31.12.2018. godine 

 
 Načelnikobrazlaže da sredstva na žiroračunu Općine Orehovica sa 31.12.2018. godine 
iznose 2.483.897,28 kn, te će se rasporediti na sljedeći način: 

1. Naknada za uređenje voda – novac n ažiro računu   12.965,55 kn 
2. Rezervirana sredstva za financiranje doprinosa za stručno 

osposobljavanje  u 2019. godini (HZZ)      7.070,43 kn 
3. Rezervirana sredstva za financiranje javnih radova u 

2019. godini (sredstvadobivena od HZZ)      9.923,44 kn 



      4.   Rezervirana sredstva za provođenje projekta sterilizacije pasa       194.983,87 kn 
      5.   Podmirenje nepodmirenih tekućih obveza             587.423,32 kn 
      6.   Financiranje nabavene financijske imovine, održavanje i gradnja 
 objekata komunalne infrastrukture, te ostalih rashoda iz 
 namjenskih prihoda u 2019. godini sukladno planiranom 
 proračunu          1.680.530,67 kn 
 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa predsjedavajući daje takav prijedlog Odluke o rasporedu sredstava 
na žiro računu Općine Orehovica sa 31.12.2018. godine na glasovanje. 
 Odluka o rasporedu sredstava na žiro računu Općine Orehovica sa 31.12.2018. godine 
usvojena je jednoglasno. 
 
 

Ad. 5. Donošenje Odluke o prihvaćanju rezultata inventurne komisije od 31.12.2018. 
godine 

 
 Načelnik obrazlaže da je inventurna komisija sastavila Zapisnik koji su svi vijećnici 
dobili u materijalima, a koji sadrži popis imovine Općine Orehovica. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa predsjedavajući daje takav prijedlog Odluke o prihvaćanju rezultata 
inventurne komisije od 31.12.2018. godine na glasovanje. 
 Odluka o prihvaćanju rezultata inventurne komisije od 31.12.2018. godine usvojena je 
jednoglasno. 
 
 

Ad. 6. Donošenje Odluke o prihvaćanj uizvješća o izvršenju programa održavanja 
komunalne infrastrukture Općine Orehovica za 2018. godinu 

 
 Načelnik ukratko obrazlaže izvješće te nagalašava da su isto dobili uz materijale kako bi 
ga mogli proučiti i raspravljati. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa je takav prijedlog Odluke o prihvaćanju izvješća o izvršenju 
programa održavanja komunalne infrastructure Općine Orehovica za 2018. godinu stavljen na 
glasovanje. 
 Odluka o prihvaćanju izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastructure 
Općine Orehovica za 2018. godinu usvojena je jednoglasno. 
 
 
Ad. 7. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture Općine Orehovica za 2018. godinu 
 

Načelnik ukratko obrazlaže i zvješće te nagalašava da su isto dobili uz materijale kako bi 
ga mogli proučiti i raspravljati. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 



 Rasprave nije bilo pa je takav prijedlog Odluke o prihvaćanju izvješća o izvršenju 
programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastructure Općine Orehovica za 2018. godinu 
stavljen na glasovanje. 
 Odluka o prihvaćanju izvješća o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastructure Općine Orehovica za 2018. godinu usvojena je jednosglasno. 
 
 

Ad. 8. Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 
zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Orehovica za 2019. 

godinu 
 

 Pročelnik JUO Općine Orehovica Nikola Špikić ukratko obrazlaže da je stupanjem novog 
Zakona o poljoprivrednom zemljištu(,,Narodne novine’’ broj 20/18 i 115/18) propisano da svaka 
jedinica lokalne samouprave mora donijeti taj program kojim bi se sredstva od raspolaganja 
trošila namjenski. Općina Orehovica je planirala 2019. godine prikupiti 30.000,00 kn, a koja su 
namijenjena za geodetsko – katastarske izmjere zemljišta. 
 Predjsedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa je takav prijedlog Programa korištenja sredstava od raspolaganja 
poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Orehovica za 
2019. godinu dan na glasovanje. 
 Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 
Republike Hrvatske na području Općine Orehovica za 2019. godinu usvojen je jednoglasno. 
 
 

Ad. 9. Donošenje Odluke o komunalnom redu 
 

 Pročelnik JUO Općine Orehovica obrazalaže potrebu za donošenjem nove odluke o 
komunalnom redu, jer je dosadašnja odluka stara 20 godina i više ne odgovara potrebama za 
održavanje komunalnog reda u Općini Orehovica. Naglašava da je nova odluka izrađena u 
suradnji sakomunalnim redarom Općine Orehovica kako bi što bolje odgovarala potrebama, ali 
je i objasnio da je to tek početak uspostave komunalnog reda, da će se ta odluka dopunjavati 
ukoliko se pokaže potreba za time. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Prvi se javlja Zlatko Orsag te upućuje pitanje da li je ta odluka trebala ići na neki 
nadležni odbor na prethodnu raspravute da ga je trebalo i sazvati. Načelnik odgovara da su odbor 
i savjetodavna tijela koja po Statutu Općine Orehovica saziva njihov predsjednik, te je isto 
morao on učiniti, a ne načelnik ili Jedinstveni upravni odjel. Predsjednik vijeća također 
napominje da su svi dobili materijale na vrijeme i da je predsjednik mogao sazvati odboru koliko 
bi smatrao da za to ima potrebe, ali to nije niti jedan predsjednik odbora učinio. No, Zlatko Orsag 
se također slaže sa prijedlogom odluke i da se ona redovito usklađuje prema potrebama. 
 Zatim se javlja Branko Sušec koji se slaže s prijedlogom odluke, ali i time da se ista 
mijenja i dopunjava u skladu s potrebama, te da ovaj prijedlog odluke bude samo osnova za 
uspostavu komunalnog reda u Općini Orehovica. 
 Rasprave nije bilo pa je takav prijedlog Odluke o komunalnom redu dan na glasovanje. 
 Odluka o komunalnom redu usvojena je jednoglasno. 
 



 
Ad. 10. Donošenje Odluke o komunalnim djelatnostima Općine Orehovica koje se 

obavljaju na temelju ugovora o povjeravanju komunalnih djelatnosti 
 

 Načelnik obrazlaže da je ovu odluku bilo potrebno donijeti zbog usklađenja sa odrdbama 
novog Zakona o komunalnom gospodarstvu, gdje je propisano da se postupak odabira provodi 
sukladno priopisima o javnoj nabavi. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa je takav prijedlog Odluke o komunalnim djelatnostima Općine 
Orehovica koje se obavljaju na temelju ugovora o povjeravanju komunalnih djelatnosti dan na 
glasovanje. 
 Odluka o komunalnim djelatnostimaOpćine Orehovica koje se obavljaju na temelju 
ugovora o povjeravanju komunalnih djelatnosti usvojena je jednoglasno. 
 
 

Ad. 11. Donošenje Odluke o povjeravanju komunalnih poslova sistemske deratizacije na 
području Općine Orehovica 

 
 Načelnik obrazlaže da je za deratizaciju bio proveden postupak sukladno propisima o 
javnoj nabavi, da su pristigle tri ponude: Sanitacija d.o.o., Veterinarska stanica Prelog d.o.o.  i 
Bioinstitut d.o.o., koji je bio najpovljniji sa ponudom od 18 kn bez PDV-a po domaćinstvu. 
Ugovor će se sklopiti na vrijeme od 4 godine. No, također napominje neprofesionalno ponašanje 
nekih djelatnika Bioinstituta prema službenicima Jedinstvenog upravnog odjela Općine 
Orehovica prilikom traženja njihovih usluga, prvenstveno vezano za pse lutalice. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa je takav prijedlog Odluke o povjeravanju komunalnih poslova 
sistemske deratizacije na području Općine Orehovica dan na glasovanje. 
 Odluka o povjeravanju komunalnih poslova sistemske deratizacije na području Općine 
Orehovica usvojena je jednoglasno. 
 
 

Ad. 12. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja 
otpadom Općine Orehovica za razdoblje od 2018.  do 2023. godine za 2018. godinu 

 
 Komunalni redar Anita PožgajVidović obrazlaže da sukladno Zakonu o održivom 
gospodarenju otpadom svaka jedinica lokalne samouprave mora usvojiti predmetno izvješće i 
dostaviti ga jedinici područne (regionalne) samouprave, tj. županiji. Potom ukratko izlaže 
podatke o količinama pojedinih vrsta otpada, zbrinjavanju i mjere koje Općina Orehovica 
provodi u svrhu provedbe Plana. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa predsjedavajući takav prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o 
provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Orehovica za razdoblje 2018. do 2023. godine za 
2018. godinu daje na glasovanje. 
 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 
Orehovica za razdoblje 2018. do 2023. godine za 2018. godinu usvojen je jednoglasno. 
 



 
Ad. 13. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu ČAKOM-a za 2018. godinu 

 
 Načelnik ukratko obrazlaže izvješće o radu koje je dostavio ČAKOM i koje je bilo 
vijećnicima dostavljeno u materijalima, te posebno naglašava problematiku oko mješanog 
komunalnog otpada. Upozorava da je to veliki problem koji bi mogao u budućnosti prouzročiti 
velikeprobleme OpćiniOrehovica, naročito putem kazni koje će morati platiti. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa je takav prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 
ČAKOM-a za 2018. godinu daje na glasovanje. 
 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu ČAKOM-a za 2018. godinu usvojen je 
jednoglasno. 
 
 

Ad. 14. Donošenje Odluke o visini paušalnog poreza 
 

 Načelnik obrazlaže da je Izmjenama i dopunama Zakona o porezu na dohodak 
(,,Narodnenovine’’ broj 115/16 i 106/18) te Pravilnikom o paušalnom oporezivanju djelatnosti 
iznajmljivanja i organiziranja smještaja u turizmu (,,Narodnenovine’’ broj 1/19) propisano je da 
jedinice lokalne samouprave moraju donijeti predmetnu odluku za smještajne jedinice sa svog 
područja. Kako Općina Orehovica nema pružatelja smještaja koji spadaju pod obveznike tog 
paušalnog poreza odluka će se početi primjnjivati 2020. godine, s obzirom da nije donesena u 
zakonskom roku za ovu godinu. Paušalni porez za sva naselja s područja Općine Orehovica je 
određen u minimalnom iznosu od 150,00 kn po krevetu/smještajnoj jedinici. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa predsjedavajući daje takav prijedlog Odluke o visini paušalnog 
poreza na glasovanje. 
 Odluka o visini paušalnog poreza usvojena je jednoglasno. 
 
 

Ad. 15. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama odluke o ustroju i unutarnjoj 
organizaciji Jedinstvenog upravnog odjela Općine Orehovica 

 
 Pročelnik JUO Općine Orehovica obrazlaže da je potrebno usvojit i predmetnu izmjenu i 
dopunu odluke glede jednogčlanka radi usklađenja sa zakonom. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa je Odluka o izmjenama i dopunama odluke o ustroju i unutarnjoj 
organizaciji Jedinstvenog upravnog odjela Općine Orehovica dana na glasovanje. 
 Odluka o izmjenama i dopunama odluke o ustroju i unutarnjoj organizaciji Jedinstvenog 
upravnog odjela Općine Orehovica usvojena je jednoglasno. 
 
 

Ad. 16. Odluka o odori i službenoj iskaznici komunalnog redara Općine Orehovica 
 

 Pročelnik ukratko objašnjava da je potrebno donijeti tu odluku jer je to propisano novim 
Zakonom o komunalnom gospodarstvu, a da je taj prijedlog odluke istovjetan dosadašnjem 



Pravilniku o odori i službenoj iskaznici komunalnog redara Općine Orehovica, donesenim od 
strane načelnika Općine Orehovica. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa je takav prijedlog Odluke o odori i službenoj iskaznici komunalnog 
redara Općine Orehovica dan na glasovanje. 
 Odluka o odori  islužbenoj iskaznici komunalnog redara Općine Orehovica usvojena je 
jednoglasno. 
 

Ad. 17. Donošenje Odluke o prihvaćanju financijskog izvješća i izvješća o radu za 2018. 
godinu i Plana rada i financijskog plana za 2019. godinu 

 
a) Za DVD Orehovica 

 
Načelnik ukratko obrazlaže Odluku zajedno sa popratnim dokumentima koje su vijećnici 

dobili zajedno s prijedlogom odluke. 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
Rasprave nije bilo pa se pristupilo glasovanju. 
Odluka o prihvaćanju financijskog izvješća i izvješća o radu za 2018. godinu i Plana rada 

i financijskog plana za 2019. godinu za DVD Orehovica usvojena je jednoglasno. 
 
b)   Za DVD Podbrest 

 
Načelnik ukratko obrazlaže Odluku zajedno sa popratnim dokumentima koje su vijećnici 

dobilizajedno s prijedlogom odluke. 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
Rasprave nije bilo pa se pristupilo glasovanju. 
Odluka o prihvaćanju financijskog izvješća i izvješća o radu za 2018. godinu i Plana rada 

i financijskog plana za 2019. godinu za DVD Podbrest usvojena je jednoglasno. 
 
                                                  c)   Za DVD Vularija 

 
Načelnik ukratko obrazlaže Odluku zajedno sa popratnim dokumentima koje su vijećnici 

dobili zajedno s prijedlogom odluke. 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
Rasprave nije bilo pa se pristupilo glasovanju. 
Odluka o prihvaćanju financijskog izvješća i izvješća o radu za 2018. godinu i Plana rada 

i financijskog plana za 2019. godinu za DVD Vularija usvojena je jednoglasno. 
 

 
Ad. 18. Izvješća 

 
  

a) Izvješće o radu načelnika Općine Orehovica za razdoblje od 01.12.2018. do 
11.03.2019. godine 

 
Načelnik ukratko obrazlaže svoje Izvješće. 



Načelnik naglašava važnost projekta Izgradnje i opremanje društvenogdoma u Romskom 
naselju, investicija ukupne vrijednosti 5.331.360,69 kn. zatim dodaje da je Općina Orehovica 
prijavila dva projekta za sufinanciranje prema Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova 
Europske unije. Prvi projekt koji je Općina Orehovica prijavila je Izgradnja zaobilaznice naselja 
Podbrest između LC 20037 i ŽC 2038. Ukupna vrijednost projekta je 1.750.154,25 kn, pri čemu 
bi Općina Orehovica sudjelovala sa iznosom od 1.050.154,25 kn (60,01 %), dok je 700.000,00 
kn (39,99 %) zatraženo od Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije. Drugi 
projekt koji je Općina Orehovica prijavila jest Izgradnja javne rasvjete spojne ceste od ŽC 2022 
do Ulice kralja Zvonimira, investicija ukupno vrijedna 186.239,25 kn, od čega bi Općina 
Orehovica izdvojila 48.422,20 kn (26,00 %), dok bi ministarstvo sufinanciralo iznos od 
137.817,05 kn (74,00 %). Potom je naveo i dva projekta koja su prijavljena Ministarstvu 
graditeljstva. Prvi projekt koji je Općina Orehovica prijavila na natječaj je sufinanciranje 
projekta Rekonstrukcija oborinske odvodnje dijela Ulice Zrinskih, Dravske i Frankopanske ulice, 
ukupne vrijednosti 294.127,53 kn. S obzirom na to da Ministarstvo sufinancira maksimalni iznos 
od 60 %, od njih će se tražiti dio od 176.476,50 kn dok će ostatak od 117.651,01 kn pokriti 
Općina Orehovica. Drugi projekt koji je Općina Orehovica prijavila jest Izgradnja javne rasvjete 
spojne ceste od ŽC 2022 do Ulice kralja Zvonimira u Orehovici, investicija ukupno vrijedna 
186.239,25 kn, od čega bi Općina Orehovica izdvojila 74.495,70 kn (40,00 %), dok bi 
Ministarstvo sufinanciralo iznos od 111.743,55 kn (60,00 %).  

Također ističe da se krenulo s varijantama idejnog rješenja za turistički info-centar u 
Vulariji, te da će se zajedno sa predstavnicima VMO Vularija dogovoriti najbolje rješenje 
kako bi se što prije krenulo u izradu projekata radi prijave na predstojeće natječaje. 

Potom objašnjava da će početi rješavati problematiku glede priključka ceste ŽC 2022 na 
magistralu, gdje će zbog učestalih prometnih nesreća predložiti izgradnju rotora, te 
problematiku kolnog prijelaza mostom preko kanala. 

Predsjedavajući otvara raspravu. 
Rasprave nije bilo pa predsjedavajući zaključuje točku. 
 

b)Izvješće o aktivnostima komunalnog redara 
 

Komunalni redar Anita PožgajVidović ukratko objašnjava svoje izvješće o ativnostima 
koje je poduzimala u izvještajnom vremenu. 

Predsjedavajući otvara raspravu. 
Rasprave nije bilo pa predsjedavajući zaključuje tu točku. 
 

c)Izvješće o nasljeđenim nekretninama u vlasništvu Općine Orehovica 
 
 Pročelnik ukratko obrazlaže da je Općina Orehovica stekla u vlasništvo nekolicinu 
nekretnina kao ošasnu imovinu, te je po važećim propisima dužna iste naslijediti. Također 
navodi da će se raspisati natječaji za prodaju tih nekretnina kako bi Općina Orehovica nešto i 
uprihodovala. Napominje da su na Općinu Orehovicu prešli i dugovi ostavitelja, ali da Općina 
odogovara za njih samo tom naslijeđenom imovinom. 
 Predsjedavajući otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo pa se točka zaključuje. 
 
 



Ad. 19. Informacije 
 

  
a) Informacije o stanju sigurnosti za studeni 2018. ,prosinac 2018., siječanj 

2019. godine 
 
Načelnik ukratko obrazlaže dostavljene informacije. 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
Rasprave nije bilo pa predsjedavajući zaključuje točku. 
 
b)Odgovor Metss d.o.o. i TP Varaždin d.o.o. na poziv na sastanak u svrhu nalaženja 

zajedničkog rješenja za neradnu nedjelju i blagdane 
 

Načelnik ponovo upozorava vijećnike na problematiku vezanu za neradnu nedjelju i 
blagdane i da Metss d.o.o. ne želi postići neki kompromis na obostrano zadovoljstvo. 
Također upoznaje vijećnike da se u nekim općinama gdje ne Metss d.o.o. nema svoju 
trgovinu postigao kompromis o neradnoj nedjelji i blagdanima. 

Predsjedavajući otvara raspravu. 
Rasprave nije bilo pa predsjedavajući zaključuje točku. 
 

Ad. 20. Razno 
 

 Predsjednik vijeća otvara posljednju točku – Razno. 
 Prvo obavještava sve prisutne da će 13.04.2019. godine biti organizirana ,,Zelenačistka’’ 
kojom će se skupljati smeće u sklopu projekta ,,I smetje vredi’’, ali i Dana planeta Zemlje. 
Napominje da će se o tome obavijestiti svi predsjednici mjesnih odbora i udruga kako bi se 
dogovorio termin sastanka oko same provedbe čistke. 
 Zatim se za riječ javlja načelnik Franjo Bukal koji je pročitao dopis jednog mještana 
Općine Orehovica kako bi se formirao dodatni liječnički tim u Domu zdravlja Orehovica kako bi 
se omogućilo adekvatno i pravovremeno pružanje usluga, te spriječile velike gužve i duga 
čekanja u čekaonici. Načelnik se slaže s prijedlogom da bi bilo potrebno oformiti još jedan tim te 
upućuje na vijećnike da se pridruže i pomognu u ostvarenju tog zahtjeva.  
 Svi vijećnici podržavaju ovu inicijativu. Slažu se da će se krenuti u prikupljanje podataka 
od svih relevantnih osoba kako bi se napravio zahtjev prema nadležnima i kako bi se što bolje 
argumentirao. 
 Potom se javlja Branko Sušec koji se također slaže sa inicijativom, te da će pomoći 
prilikom poduzimanja potrebnih radnji kako bi se ishodilo pozitivno rješenje. 
 Daljnje rasprave nije bilo. 
 Predsjedavajući zaključuje točku. 
 
 
Završeno u 20.20! 
 
Zapisničar:                                                                                   Predsjednik Općinskog vijeća:      
Nikola Špikić, mag.iur.                                                             Marko Hunjadi 
 



 
 
 
 
 


